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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante 

konaného dňa 17. 01. 2017 
 

Prítomní:  
Predseda komisie:  Mgr. Peter Kolek 

Členovia komisie:  Mgr. Ján Kolek, Mgr. Ladislav Maťašovský,  

 Janette Vargová, Rudolf Mézes, Zsolt Takáč,  PaedDr. Peter Černý 

Ďalej boli prítomní: 

Hostia:                      Mgr. Miroslav Psota - prednosta MsÚ, Mgr. Lívia Gešková – 

vedúca oddelenia spoločenských služieb MsÚ, František Gaulieder – poslanec MsZ 

Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková 
 

Predseda komisie Mgr. Peter Kolek privítal všetkých na prvom zasadnutí v roku 2017 

a poprial im veľa zdravia, osobných a pracovných úspechov, aby ich práca v komisii bola 

prínosom pre obyvateľov mesta tak ako doteraz. V súvislosti s uznesením z decembrového 

zasadnutia komisie navrhol doplnenie programu rokovania komisie o bod č. 4) Informácia 

o reprezentačnom plese mesta Galanta, následne bude bod Rôzne posunutý na pozíciu č. 5). 

Program zasadnutia komisie po predloženej úprave prítomní členovia jednomyseľne schválili. 

 

Program:  
1) Informatívna správa o využití a vyúčtovaní fin .prostriedkov poskytnutých ako dotácie 

z rozpočtu mesta v oblasti kultúry v roku 2016 

2) Vyhodnotenie Vianočných trhov 2016 a osláv vítania Nového roka. 

3) Informácia o príprave osláv 780. výročia prvej písomnej zmienky o meste Galanta. 

4) Informácia o reprezentačnom plese mesta Galanta. 

5) Rôzne. 

 

 

1) Informatívna správa o využití a vyúčtovaní fin. prostriedkov poskytnutých ako 

dotácie z rozpočtu mesta v oblasti kultúry v roku 2016: 

Materiál v tabuľkovej forme bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 

V roku 2016 všetci príjemcovia dotácie vyúčtovali použitie finančných prostriedkov riadne a 

včas, nebolo potrebné riešiť žiadnu zmluvnú pokutu. 

Mgr. Gešková – dotácie v roku 2016 sa poskytli vo výške 27 800 €. Po poslednej úprave 

rozpočtu sú finančné prostriedky uvedené na tejto položke vo výške 37 800 € z dôvodu, že 

spol. Samsung poskytol grant pre OZ Templars vo výške 10 000 €. 

Mgr. Kolek P. – informoval členov komisie, že do dnešného dňa boli odovzdané na rok 2017 

len 3 projekty, uzávierka výzvy je 23. 1.2017. Konštatoval, že pravdepodobne budú dodané 

na poslednú chvíľu tak ako minulý rok, avšak čas na prípravu a spracovanie bude mať teraz 

zapisovateľka komisie dlhší. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Informatívnu 

správu o využití a vyúčtovaní fin. prostriedkov poskytnutých ako dotácie z rozpočtu 

mesta v oblasti kultúry v roku 2016“, materiál berie na vedomie bez pripomienok. 

 

2) Vyhodnotenie Vianočných trhov 2016 a osláv vítania Nového roka: 

Všetkým členom komisie boli doručené dva materiály spracované MsKS aj materiál, ktorý 

spracovala pani Lucia Galambosová-zástupkyňa prednostu a ktorý bude predmetom 

rokovania MsZ. 

Mgr. Kolek J. – Vianočné trhy sa uskutočnili od 15.12. do 22.12.2016 na Mierovom námestí 

pred MsÚ. MsKS postavilo zastrešené pódium, boli vytvorené optimálne podmienky na 

vystúpenia, javisko bolo čiastočne vykurované z dôvodu značnej zimy. Z prostriedkov mesta 
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boli vyčlenené fin. prostriedky vo výške 5 500 €, táto čiastka bola o 1500 € zvýšená oproti 

r.2015, nakoľko trhy trvali o jeden deň viac a kládol sa dôraz na zvýšenie kvality kultúrnych 

programov. Celkovo sa uskutočnilo 26 kultúrnych programov, z toho 6 profesionálnych, na 

ktorých vystúpilo spolu cca 240 detí a 190 dospelých. Najväčší divácky ohlas mali už tradične 

vystúpenia žiakov zo škôl, ďalej záverečný koncert Natálie Hatalovej, spevokolu Cantate deo 

a Betlehemské svetlo. Vianočné trhy boli obohatené o tvorivé dielne vo vestibule MsÚ. 

Extrémne mrazy vo večerných hodinách sa odrazili aj na nižšej návštevnosti, bolo by dobré 

prehodnotiť trvanie kultúrnych programov tak, aby začínali skôr t. j. od 15.00 hod. a skončili 

najneskôr o 18.00 hod. Mgr. Kolek zhodnotil prostredie konania trhov kladne, spestrením 

bolo aj klzisko a živý Betlehem, avšak niektoré stánky s vianočným sortimentom boli už na 

tretí deň trhov zatvorené. Na záver vyslovil poďakovanie pracovníkom MsKS, ktorí 

zabezpečovali technické podmienky, ozvučenie a program každý deň aj v extrémnych 

mrazoch. Uviedol, že sa počas trhov vyskytol aj prípad vandalizmu, keď niekto 

pravdepodobne v nočných hodinách zničil tabule s označením vianočných trhov v slov. 

a maďarskom jazyku upevnené na pódiu. 

Mgr. Kolek P. – vyslovil pripomienky k materiálu, ktorý spracovala pani Galambosová: 

a) zle formulované, že MsKS sa podieľalo na postavení a zastrešení pódia, keďže MsKS to 

kompletne zabezpečovalo, 

b) stotožňuje sa  s návrhom konania kultúrnych programov od 15.00 hod. do 18.00 hod., čo 

bude deklarovať aj na zasadnutí MsZ, 

c) stotožňuje sa s odporúčaním MsP prehodnotiť verejnú zábavu na Silvestra na Mierovom 

námestí, ak by sme to chceli organizovať, tak v záujme bezpečnosti občanov s veľkým 

počtom usporiadateľov, hodnotným kultúrnym programom, časomierou odpočítavajúcou 

koniec roka a hymnou. 

Ďalej kladne hodnotil živý Betlehem a bezplatné klzisko, ku ktorému však zaregistroval aj 

negatívne pripomienky od občanov vzhľadom na  plastovú plochu klziska. V budúcnosti by 

bolo dobré uvažovať o zabezpečení prenosnej ľadovej plochy, samozrejme s prispením 

sponzorov, z dôvodu pravdepodobných vyšších nákladov. 

Uviedol, že programy Vianočných trhov je potrebné riadne odmoderovať, prípadne aj 

dvojjazyčne, nie je potrebné, aby bol moderátorom on. Stalo sa, že účinkujúci nedostali 

dôstojnú pozornosť a museli sa predstavovať sami. 

Čo sa týka osláv Nového roka, účinkujúci sú stále tí istí každý rok, navrhol pouvažovať o 

obmene účinkujúcich, je predsa veľa kapiel. Počas zábavy prišlo k narušeniu verejného 

poriadku a MsP ukončila oslavy o 2.05 hod., možno by bolo dobré ukončiť podujatie 

v budúcnosti skôr. 

p.Takáč – do jednej hodiny v noci je to v poriadku, je zbytočné naťahovať zábavu až do rána. 

Podporí myšlienku MsP, aby bolo podujatie ukončené o jednej hodine po polnoci. Náčelník 

MsP informoval, že zákaz používania pyrotechniky, ktorý schválilo MsZ, sa veľmi uplatnil. 

PaedDr. Černý – nie je dôstojné, ak príde niekto vystupovať a musí sa predstavovať sám, 

program má uviesť moderátor. Čo sa týka programu, zdá sa mu honorár za vystúpenie Natálie 

Hatalovej vysoký. Účasť divákov na programoch by sa možno večer zvýšila aj tým, keby 

ceny za občerstvenie neboli také vysoké, podľa názoru obyvateľov cenové relácie 

občerstvenia oproti cenám v krajskom meste boli vyššie. Či by nestálo za úvahu určiť nejaký 

strop alebo cenník občerstvenia, tým by sa aj ľudia dlhšie zdržali na námestí. 

Mgr. Kolek J. – čo sa týka vystúpenia slečny Hatalovej bol to fantastický koncert, námestie 

bolo plné, tá cena je v poriadku, napr. vystúpenie Mariána Čekovského na plese v trvaní dva 

krát 0,5 hod je za 3 500 €. Ohľadne vítania Nového roka-oslavy sa začali robiť od r.2000, 

potom boli jeden čas prerušené, keďže sa to časom dostalo do takého stavu, ktorý ohrozoval 

zdravie ľudí. Tradícia osláv sa zase obnovila, našťastie MsZ prijalo zákaz používania 

zábavnej pyrotechniky, ale ponuka programu je chudobná, čo sa týka trvania osláv, podľa 

jeho názoru po jednej hodine po polnoci to už stráca zmysel, treba skrátiť čas trvania. 

p.Gaulieder – vyslovil svoje pripomienky: 
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a) zmena moderátora na príkaz štatutára mesta je neštandardná a nehorázna vec, budeme sa 

tým zaoberať aj na zasadnutí MsZ. Na adresu moderátorky-absolútne nezvládla svoju úlohu, 

bol som tam každý deň, situácie, keď sa súbor ako je Seredský dixieland musel sám uviesť 

a nedostal ani takú úctu, aby sa niekto poďakoval za vystúpenie, alebo predstaviť prednostu 

Okresného úradu v Galante ako predsedu Okresného výboru a pod. sa nemali stať. 

b) čo sa týka vystúpenia slečny Hatalovej, prvých 20 minút stálo pred javiskom asi 8 ľudí, 

nevie z čoho vyplynula výška honoráru, úvodné pesničky boli zaspievané falošne, vianočné 

piesne len asi tri, aj to v anglickom jazyku. V porovnaní s kvalitou a vysokou profesionalitou 

Seredského dixielandu a vystúpenia operných spevákov, ktorí mali umelecké vystúpenie na 

úrovni s nádychom vianočnej atmosféry-jej honorár nebol adekvátny. 

Mgr. Maťašovský – tiež má ten istý názor, podporuje aj nápad posunúť čas vystúpení dopredu 

od 15.00 do 18.00 hod., chýbalo v moderovaní - poďakovanie účinkujúcim, čo sa týka 

vystúpenia škôl -  mali naozaj najväčšiu návštevnosť, ale vystupujúce deti dostali len 

čokoládové lízatko, zdá sa mu to ako podcenenie ich vystúpení, aspoň čokoládka sa im mohla 

dať. Teplý čaj pre deti bol zabezpečený. 

p.Vargová – suma, ktorú si vyžiadala slečna Hatalová je namieste, ale akcia, kde bola 

pozvaná nie, takúto tému podľa nej v budúcnosti nezaradiť na Vianočné trhy. Čo sa týka 

moderátora, určite to treba riešiť, podľa jej názoru je Peter Kolek skúsený moderátor, práca 

moderátora nie je len v zahlásení vystupujúceho, je to aj komunikácia s účinkujúcimi, 

príprava. Pani Báncziová mala na to veľmi krátky čas, nemá s tým skúsenosti, myslí si, že 

v jej prípade to nebolo možné zvládnuť lepšie. Navrhuje na moderovanie Petra Koleka za 

zodpovedajúci honorár, aby to pozdvihlo morálny kredit. 

p.Gaulieder – symbolické ocenenie detí ako je pohár čaju a lízatko-nie je vhodné ocenenie pri 

takomto sviatku ako sú Vianoce. Čo sa týka moderovania pani Báncziovej-seriózny človek, 

ak sa mu ponúkne moderovanie na poslednú chvíľu namiesto kolegu – povie, že nemá 

dostatok skúseností, aby to zvládol. Je preňho neprijateľné zasahovanie primátora mesta do 

záležitostí organizácie, ktorá má svojho štatutára, je za to, aby sa všetko vrátilo späť a pán 

Kolek moderoval nielen Vianočné trhy, ale aj všetky kultúrne podujatia. Ak bude jeho 

nadriadený nespokojný-vie to riešiť, ak by boli nespokojní obyvatelia, široká verejnosť-dali 

by to najavo. Takto to nemôže ísť ďalej, je to dehonestácia kultúrnych podujatí. 

Musí vytknúť aj jeden estetický defekt počas trhov-kontajner umiestnený uprostred námestia, 

treba na to dávať v budúcnosti pozor. 

PaedDr. Černý – tiež sa pripojil ku kritike odmeňovania detí za vystúpenie, vždy ich zvesíme 

z klinca, ak potrebujeme vystúpenie a nevieme im zabezpečiť, aby dostali riadne 

občerstvenie-cigánsku alebo čokoládu? 

Mgr. Kolek J. – na honoráre pre deti nemalo MsKS vyčlenené finančné prostriedky, riešilo sa 

to prostredníctvom sponzorov, nakúpili sa sladkosti v takom množstve ako bol nahlásený 

počet detí, ale keď ich prišlo viac, je možné, že sa potom dokúpili lízatká, treba na to 

v budúcnosti pamätať a dať im občerstvenie. 

p.Gaulieder –  je to potrebné navrhnúť pri príprave rozpočtu na Vianočné trhy. 

p.Takáč – zazneli tu podnetné myšlienky, riaditeľstvo trhov by malo dostať nejaký impulz, 

rozhodnutie nedovoliť moderovať Petrovi Kolekovi bolo absolútne zlé. Čo sa týka 

občerstvenia pre deti- veď sa predsa vedelo, že budú vystupovať, s tým malo riaditeľstvo 

trhov počítať a  dať na to príslušný badžet. Odporúča hľadať v budúcnosti tematicky 

vhodnejší kultúrny program na záverečný koncert Vianočných trhov. 

Mgr. Kolek J. – v minulosti boli členmi riaditeľstva Vianočných trhov aj predsedovia 

odborných komisií-kultúry, obchodu, dopravy, verejného poriadku, teraz sa tam nedostali. 

Mgr. Psota – o funkciu riaditeľa Vianočných trhov sa neuchádzal, prischla mu z titulu jeho 

funkcie prednostu. Riaditeľstvo bolo zostavené z profesionálnych zamestnancov MsÚ, 

mestských organizácií, vyjadrujú sa ako Komisia kultúry tak aj Komisia finančná, myslí si, že 

sa naplnili všetky úlohy podujatia, rozpočtovo to skončilo v pluse, pripomienky treba zhrnúť 

a napísať, aby sme sa v budúcnosti z toho poučili, prípadne treba navrhnúť viac financií. 
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Mgr. Maťašovský – v minulom volebnom období sa robilo z menšieho badžetu ako teraz 

a Vianočné trhy boli zvládnuté dobre. 

Predseda komisie sa poďakoval všetkým za morálnu podporu, ktorú mu vyslovili ohľadne 

moderovania, čo si veľmi váži. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Vyhodnotenie 

Vianočných trhov 2016 a osláv vítania Nového roka“, materiál berie na vedomie 

s nasledovnými pripomienkami: 

Vianočné trhy 2016 

- odporúča konanie kultúrnych podujatí počas Vianočných trhov upraviť v časovom 

rozpätí od 15.00 hod. do 18.00 hod. 

- odporúča aj v tomto roku osloviť farmu Humanita za účelom účasti so živým 

Betlehemom 

- naďalej podporuje profesionálne pódium so zastrešením pre účely kult. programov 

- odporúča prehodnotiť spôsob honorovania účinkujúcich detí zo škôl 

- v budúcnosti pouvažovať o zabezpečení vyšších sponzorských príspevkov na toto 

podujatie 

- pouvažovať o umiestnení klziska s ľadovou plochou (nie s umelou) 

- dôsledne rokovať s účinkujúcimi ohľadne výšky ich honorárov 

- zabezpečiť moderovanie Vianočných trhov 

- do riaditeľstva Vianočných trhov nominovať predsedov príslušných odborných 

komisií alebo zástupcov z týchto komisií 

Oslavy Vítania Nového roka 

- zabezpečiť oživenie resp. obmenu kultúrneho programu 

- zabezpečiť maximálnu bezpečnosť tohto podujatia profesionálnou usporiadateľskou 

službou resp. dobrovoľníkmi 

- zabezpečiť časomieru odpočítavania konca roka 

- prehodnotiť trvanie osláv, komisia odporúča čas konania od 22.00 hod. do 01.00 hod. 

 

3) Informácia o príprave osláv 780. výročia prvej písomnej zmienky o meste Galanta: 

Vzhľadom na skutočnosť, že nebol dodaný žiadny materiál ohľadne prípravy osláv 

780.výročia, predseda komisie tento bod stiahol z programu rokovania a odporučil zaradiť ho 

na nasledujúce zasadnutie komisie. 

 

4) Informácia o reprezentačnom plese mesta Galanta: 

Predseda komisie uviedol, že na decembrovom zasadnutí komisie bolo prijaté uznesenie, aby 

bola komisia na nasledovnom zasadnutí informovaná o zasadnutí plesového výboru 

kýmkoľvek z tohto výboru, ktorý sa uskutočnil  13.12.2016.  

Mgr. Kolek J. – uskutočnilo sa pracovné stretnutie, ktorého sa zúčastnil primátor mesta, pani 

Galambosová, pán viceprimátor, pani Báncziová a ja ako riaditeľ MsKS. Iniciatíva vyšla zo 

strany MsKS, keďže takéto podujatie sa pripravuje spravidla najmenej pol roka predtým, aby 

bolo všetko riadne zabezpečené. Termín konania plesu bol už určený primátorom mesta na 

27.1.2017, hudba bola daná, dohodli sme sa na ďalších postupoch. Celú agendu-catering (vo 

verejnom obstarávaní vyhrala Reštaurácia STOP), hostí-prevzalo mesto, MsKS-

zabezpečovalo technické podmienky, sálu, výzdobu, zasadací poriadok a na základe 

objednávky mesta vo výške 2 800 € kultúrny program t.j. hudobná skupina Tip-top Band 

(1500 €), Zuzana Szpevár (300 €), spoločenské tance (600 €), moderátor Bača (400 €). Všetky 

lístky sú predané – za 7,80 € - 208 ks dole v sále plus 27 ks VIP lístkov pre hostí, na balkóne 

je vytvorených 41 miest za 20,00 €.  

p. Gaulieder – oboznámil členov komisie so spôsobom predaja lístkov na reprezentačný ples 

mesta, ktorý je podľa neho škandalózny a zákon porušujúci. Podľa plagátu - mal byť predaj 

150 ks lístkov po 7,80 €, po vyčerpaní zásob mali byť lístky po 20,00 €, predpredaj lístkov 
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malo zabezpečovať MsKS. Ako poslanci MsZ dostali správu, že lístky na ples sa predávajú 

u pani Galambosovej za 7,80 € aj radoví občania sa dozvedeli, že predaj lístkov nie je 

v MsKS ale u p.Galambosovej, ktoré však boli už vraj vypredané. Poslanci MsZ sa svojich 

zakúpených lístkov vzdali v prospech občanov, ktorí nemali možnosť si ich zakúpiť, napriek 

tomu, že pán primátor na sociálnych sieťach deklaroval zabezpečenie vyššej účasti 

obyvateľov mesta na plese, keďže je to prvé podujatie v rámci osláv 780. výročia. 

Lístky, ktoré pani Galambosová predávala, neboli ceninou, nemali vyznačenú cenu, neboli 

oparafované, nebola tam pečiatka organizácie, ktorá ich predávala, boli to  miestenky na stoly, 

kde je označenie poradového čísla a čísla stola. Predaj lístkov nešiel štandardne cez mestskú 

pokladňu, finančné prostriedky sa vyberali nezákonným spôsobom, kupujúci nedostali žiadny  

daňový doklad o kúpe. Pani Galambosová nemá hmotnú zodpovednosť, ani nebola poverená 

narábaním s finančnými prostriedkami mimo mestskej pokladne.  

Ďalej oznámil, že z uvedených dôvodov podal podnet na preverenie hlavnému kontrolórovi 

mesta, následne prečítal členom komisie predbežnú správu zo zistení útvaru hlavného 

kontrolóra mesta k uvedenému podaniu, uviedol, že túto správu zverejní. 

Považoval za potrebné informovať o tomto aj Komisiu kultúry a medzim. vzťahov, keďže 

tento postup je zákon porušujúci. Zároveň sa opýtal prednostu MsÚ, aké bude mať tento 

postup dôsledky a požiadal ho, aby boli vyvedené konzekvencie a postihnutí ľudia, ktorí 

takýmto neštandardným spôsobom narábali s finančnými prostriedkami. 

Mgr. Psota – je poľutovaniahodné, že sa takéto niečo stalo. Pani Galambosová mohla byť 

poverená urobiť evidenciu predaja lístkov podľa stolov, ale kupujúceho mala poslať do 

pokladne MsKS alebo MsÚ. Nevie si dodatočne dobre vysvetliť, ako sa mohla pani 

Galambosová dopustiť takejto fatálnej chyby. Nikto okrem pokladníčok a pracovníkov 

poverených vyberaním poplatkov počas GT, ktorí majú hmotnú zodpovednosť, nie je 

oprávnený narábať s hotovosťou na MsÚ. Uviedol, že viac sa k tomu nevie vyjadriť, 

v súvislosti s plesom nemal pridelené žiadne úlohy. 

p.Takáč –  uviedol, že je to len úplne logický výsledok organizovania plesu a dôsledok tohto 

chaosu, nechápe prečo treba za každú cenu meniť zaužívané, keď to v minulosti bolo dobré. 

Pani Galambosová prijala ponuku koordinovať predaj lístkov, aby sa nestalo, že sa predajú 

všetky lístky a pre hostí nebudú k dispozícii. Myslí si, že takéto veci kazia celkový dojem 

podujatia. 

p.Gaulieder – podľa jeho názoru je to neodpustiteľná chyba, ktorá má skončiť výpoveďou. 

Takýmto spôsobom sa tu rozdávajú lístky privilegovaným kamarátom, postup je neštandardný 

a protizákonný a majú byť z toho vyvodené dôsledky. 

Mgr. Kolek J. – za text na plagáte nezodpovedá MsKS, celé znenie dostali. Pri predaji lístkov 

prostredníctvom MsKS sa tlačí relevantná vstupenka. MsKS predalo 120 lístkov za 7,80 € 

riadnym spôsobom. Pani Galambosová predala 99 lístkov, 27 lístkov bolo VIP, kapacita 

estrádnej sály bez balkóna  je 250 osôb. 

PaedDr. Černý – chcel sa opýtať, či bude ples niečím výnimočný, keďže sa koná v rámci 

osláv 780. výročia, teraz vidí, že už výnimočný je. Informoval sa, či boli pozvaní hostia 

z partnerských miest, starostovia okolitých obcí a bývalí primátori a prečo sa ples koná 

neštandardne v piatok. 

Mgr. Psota – uviedol, že všetci bývalí primátori dostali pozvánku. 

Mgr. Kolek J. – údajne majú prísť hostia z partnerských miest, má aj takú informáciu, že sa 

zúčastnia p. Peter Pellegrini a p. Árpád Érsek. 

Mgr. Maťašovský – uviedol, že on ako bývalý primátor dostal pozvánku na ples od pani 

Galambosovej. 

Predseda komisie na záver vyjadril rozčarovanie, že hneď úvodné podujatie osláv 780. 

výročia sa takto dehonestovalo. 
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Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Informáciu 

o reprezentačnom plese mesta Galanta“ a „Informatívnu správu útvaru hlavného 

kontrolóra mesta“, ktorá bola predložená na základe podnetu poslanca MsZ pána 

Gauliedera a berie ich na vedomie. 
 

 

5) Rôzne: 

a/ 

Mgr. Kolek P.- pozval všetkých prítomných na novoročný koncert Dychového orchestra 

mesta Galanta, ktorý sa uskutoční dňa 20.1.2017 o 17.00 hod. v MsKS. 

Mgr. Kolek J. – odovzdal pozvánky na podujatie a oboznámil prítomných, že po ukončení 

koncertu sa uskutoční v M-Klube krátke posedenie, na ktorom sa chce kapelník pán Lelkes 

poďakovať za podporu.  

b/ 

Mgr. Maťašovský – informoval sa na termín konania mestského slávnostného podujatia 

k 780.výročiu z dôvodu plánovaných osláv výročia ZUŠ J. Haydna. 

Mgr. Gešková – podala informáciu, že dňa 11.1.2017 sa uskutočnila pracovná porada 

primátora mesta k oslavám 780. výročia prvej písomnej zmienky o meste Galanta, kde sa 

termín naplánoval na jún 2017. 

 

 

 

 

Termín ďalšieho zasadnutia komisie bude spresnený pozvánkami.  

 

 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Peter Kolek v. r. 

                      predseda komisie 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante dňa  19. 01. 2017      

Zapísala: Eva Poláková 


